

**OAKVILLE, ON - September 24<sup>th</sup>, 2024 - Hoskin is pleased to announce today that it has acquired Measur.**

Based in Calgary Alberta, Measur is a specialist distributor of Drones, Materials Testing and Geomatics equipment serving customers in the Construction, Mining, Oil & Gas, and Public Safety sectors. The company employs 27 full-time employees across its three locations in Calgary, Vancouver, and Mississauga. More information is available at [www.measur.ca](http://www.measur.ca).

“We are pleased to welcome Measur to the Hoskin team” commented Justin Warren, CEO of the Hoskin Group. “The addition of Measur not only allows us to further consolidate Hoskin’s leadership position in the Geotechnical and Materials Testing space but also creates two new important growth platforms with Measur’s expertise in the supply and technical support of Drone and Geomatics technologies. Hoskin’s national sales and distribution network will provide Measur the ability to further accelerate its growth as well as provide existing Hoskin customers access to a wider range of technologies.”

Don Wilgosh, Co-Founder and Chief Executive Officer of Measur said “Since 2001, the Measur team has developed a reputation for dependability and excellent customer service - attributes that are greatly aligned to Hoskin team. We are excited to see the next chapter of Measur under the new leadership and support of Hoskin.”

The Measur business will continue to operate under its own brand and will sit alongside Avensys, CTH, and Durham Instruments within the Hoskin Group.

### **About Hoskin**

Founded in 1946, Hoskin is the Canadian market leader in test and measurement data to monitor critical applications in Environmental, Geotechnical and Industrial Applications. The Hoskin Group comprises of [Hoskin Scientific](#), [Avensys](#), [CTH](#) and [Durham Instruments](#). The group provides dedicated local technical support to customers across Canada through a national network, with sales, service support, integration and rental of test and measurement solutions across five locations in Vancouver, Edmonton, Oakville, Pickering and Montreal. Key applications served include instruments for the monitoring of air, water, soil, asphalt, petroleum and concrete across Environmental, Mining, Construction, Forestry, Industrial and Utility markets.

For more information on Hoskin, visit [www.hoskin.ca](http://www.hoskin.ca)

---

END

---

**OAKVILLE, ON - le 23 septembre 2024 - Hoskin est ravi d'annoncer aujourd'hui l'acquisition de Measur.**

Basé à Calgary, Alberta, Measur est un distributeur spécialisé dans les drones, les équipements de tests de matériaux et de géomatique, au service des clients dans les secteurs de la construction, des mines, du pétrole et gaz, ainsi que de la sécurité publique. L'entreprise compte 27 employés à temps plein répartis sur trois sites à Calgary, Vancouver et Mississauga. Plus d'informations sont disponibles sur [www.measur.ca](http://www.measur.ca).

« Nous sommes ravis d'accueillir Measur au sein de l'équipe Hoskin », a commenté Justin Warren, PDG du groupe Hoskin. « L'ajout de Measur nous permet non seulement de consolider davantage la position de leader de Hoskin dans le domaine des tests géotechniques et des matériaux, mais crée également deux nouvelles plateformes de croissance importantes grâce à l'expertise de Measur dans la fourniture et le support technique des technologies de drones et de géomatique. Le réseau national de ventes et de distribution de Hoskin offrira à Measur la possibilité d'accélérer davantage sa croissance, tout en offrant aux clients actuels de Hoskin un accès à une gamme plus large de technologies. »

Don Wilgosh, cofondateur et PDG de Measur, a déclaré : « Depuis 2001, l'équipe Measur s'est forgée une réputation de fiabilité et d'excellent service à la clientèle, des qualités qui s'alignent parfaitement avec l'équipe Hoskin. Nous sommes enthousiastes à l'idée de voir le prochain chapitre de Measur sous la nouvelle direction et avec le soutien de Hoskin. »

L'entreprise Measur continuera à opérer sous sa propre marque et rejoindra Avensys, CTH et Durham Instruments au sein du groupe Hoskin.

### **À propos de Hoskin**

Fondée en 1946, Hoskin est le leader du marché canadien dans la fourniture de données de test et de mesure pour surveiller des applications critiques dans les domaines environnementaux, géotechniques et industriels. Le groupe Hoskin comprend Hoskin Scientific, Avensys, CTH et Durham Instruments. Le groupe offre un support technique local dédié à ses clients partout au Canada à travers un réseau national, avec des services de vente, de support technique, d'intégration et de location de solutions de test et de mesure dans cinq sites : Vancouver, Edmonton, Oakville, Pickering et Montréal. Les principales applications servies incluent les instruments de surveillance de l'air, de l'eau, du sol, de l'asphalte, du pétrole et du béton dans les secteurs de l'environnement, des mines, de la construction, de la foresterie, de l'industrie et des services publics.

Pour plus d'informations sur Hoskin, visitez [www.hoskin.ca](http://www.hoskin.ca).